
 

 
DEBBY FRIDAY TO HOST THE 2024 POLARIS MUSIC PRIZE GALA AT MASSEY HALL 
 
Debby Friday will be the official host of the 2024 Polaris Music Prize Gala winner reveal event, 
presented by CBC Music and taking place Tuesday, September 17 at Massey Hall in Toronto, 
Ontario. 
 
Friday is the reigning Polaris champion, having won in 2023 for her debut full-length album Good 
Luck. She’ll be crowning the 2024 winner, who’ll be chosen from one of the ten nominees on this 
year’s Polaris Short List, including BAMBII, The Beaches, Charlotte Cardin, DijahSB, Jeremy 
Dutcher, Elisapie, Cindy Lee, NOBRO, Allison Russell and TOBi.  
 
“Winning Polaris last year was definitely a highlight for me. GOOD LUCK was such a journey and 

it was an incredible feeling to know that so many people connected with the album and to feel 

recognized in that way," said Friday, reflecting on her Polaris win. “I commend any artist doing 

their own thing and dedicating themselves to their craft. I'm really looking forward to all of the 

performances this year and I'm excited to announce the next winner." 



 
Friday had an exceptional run as the #Polaris2023 champion, appearing on the cover of British 

music magazine NME as well as making high-profile performances around the world at events 

such as Pride Toronto, the Pitchfork Festival CDMX in Mexico City, Pukkelpop Festival in Belgium, 

La Route du Rock 2024 in France, and End of the Road Festival in England. Her most recent single 

“To The Dancefloor” was released on April 18. 

 

The Polaris Music Prize is awarded annually by a panel of music critics and selecters who honour 
the artist who has made the best Canadian musical album of the year, without regard to musical 
genre or commercial popularity. This year’s winner will receive $50,000 courtesy of the Slaight 
Family Foundation and will be revealed at the Polaris Gala,  taking place September 17, 2024 at 
Massey Hall in Toronto, Ontario. The Gala will feature live musical performances from nominees 
Charlotte Cardin, Jeremy Dutcher, BAMBII, Elisapie, DijahSB, NOBRO, TOBi and a special 
performance by The Beaches lead vocalist Jordan Miller with Thunder Queens.  
 
Tickets to the Gala are available now via Massey Hall.  
 
ALBUM ELIGIBILITY  

Albums eligible for 2024 Polaris Music Prize consideration must be released between April 1, 
2023 and May 1, 2024. An independent jury of musical selectors from across Canada and the 
adjoining unceded Indigenous lands determines the Long List and Short List. Eleven people from 
the larger jury pool are then chosen to serve on the Grand Jury. This Grand Jury then convenes 
to select the Polaris Music Prize winner. 

POLARIS WINNERS  

The past winners are Debby Friday (2023), Pierre Kwenders (2022), Cadence Weapon (2021), 
Backxwash (2020), Haviah Mighty (2019), Jeremy Dutcher (2018), Lido Pimienta (2017), 
Kaytranada (2016), Buffy Sainte-Marie (2015), Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black 
Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou 
(2008), Patrick Watson (2007) and Final Fantasy / Owen Pallett (2006). 

POLARIS MUSIC PRIZE 2024 EVENT SEASON 

June 11 – Long List Announcement: The Long List is where Polaris reveals the 40 nominated 
albums that will be considered for a given year’s Prize. 



July 11 – Short List Announcement: Selected from the 40 album Long List, the Short List is where 
Polaris reveals the 10 finalist albums that will be considered for a given year’s Prize. 

September 17 – Polaris Gala: Our prestige winner reveal event, the Polaris Gala features live 
musical performances from the nominated acts on the Polaris Short List. The Polaris Prize winner 
is determined by an 11-member Polaris Grand Jury selected from the greater Polaris juror pool. 

October 17 – Slaight Family Polaris Heritage Prize: The Heritage Prize is a hall of fame-minded 
critics prize/public polling campaign meant to celebrate classic Canadian albums created before 
Polaris began in 2006. Like the Polaris Music Prize, winners and nominees of the Heritage Prize 
are albums of the highest artistic distinction, without regard to sales or affiliations. 

We acknowledge the financial support of FACTOR, the Government of Canada through the 
Department of Canadian Heritage (Canada Music Fund) and of Canada's Private Radio 
Broadcasters. 
 
ABOUT POLARIS MUSIC PRIZE 
The Polaris Music Prize is a not-for-profit registered charity organization that annually honours 
and rewards artists who produce Canadian music albums of distinction. A select panel of music 
critics judge and award the Prize without regard to musical genre or commercial popularity. 
  
ABOUT CBC/RADIO-CANADA  
CBC/Radio-Canada is Canada’s national public broadcaster. Through our mandate to inform, 
enlighten and entertain, we play a central role in strengthening Canadian culture. As Canada’s 
trusted news source, we offer a uniquely Canadian perspective on news, current affairs and world 
affairs. Our distinctively homegrown entertainment programming draws audiences from across 
the country. Deeply rooted in communities, CBC/Radio-Canada offers diverse content in English, 
French and eight Indigenous languages. We also deliver content in Spanish, Arabic, Chinese, 
Punjabi and Tagalog, as well as both official languages, through Radio Canada International (RCI). 
We are leading the transformation to meet the needs of Canadians in a digital world. 
  
About CBC Music 
CBC Music is the leading curator of emerging and diverse Canadian music talent across platforms, 
playing the most Canadian artists and genres on radio, CBC Listen and cbcmusic.ca. We prioritize 
Canadian artists in a wide variety of genres on over 200 playlists available on CBC Listen, and 
publish daily national music coverage. CBC Music Live features live music recordings from across 
the country. Our music partnerships and events include The JUNOS, the Polaris Music Prize, 
Searchlight, the CBC Music Festival, The Canadian Music Class Challenge and Canada Listens. 
www.cbcmusic.ca 



  
MEDIA CONTACTS 
  
Polaris Music Prize media: 
Aaron Brophy 
Communications & Stakeholder Relations 
aaron.brophy@polarismusicprize.ca 
 
CBC 
Teaghan Hawke 
teaghan.hawke@cbc.ca 
  
Media assets (Polaris logos, album covers, bios, photos, streams): 
polarismusicprize.ca/media 
Pw: m3d1a 
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DEBBY FRIDAY ANIMERA LE GALA DU PRIX DE MUSIQUE POLARIS AU MASSEY HALL 
  
C’est Debby Friday qui animera l’événement au cours duquel sera dévoilé l’album gagnant du 
Prix de musique Polaris 2024. Présenté par CBC Music, ce gala se tiendra le mardi 17 septembre 
au Massey Hall de Toronto, Ontario. 
  
Friday est la plus récente lauréate du Prix Polaris, l’ayant remporté en 2023 pour son premier 
album Good Luck. C’est elle qui couronnera l’artiste derrière le meilleur album paru cette année, 
choisi parmi les dix finalistes de la courte liste 2024 : BAMBII, The Beaches, Charlotte Cardin, 
DijahSB, Jeremy Dutcher, Elisapie, Cindy Lee, NOBRO, Allison Russell et TOBi. 
  
« Remporter le prix Polaris l’année dernière a été un moment fort pour moi. GOOD LUCK a été 
une véritable aventure et c’était un sentiment incroyable de savoir que tant de gens se sont 
identifiés à l’album et de se sentir reconnus de cette façon », a déclaré Friday en évoquant le prix 
remporté l’année dernière. « Je félicite tout artiste qui fait son propre truc et se consacre à son 
art. J’attends avec impatience toutes les performances de cette année et je suis ravie d’annoncer 
le prochain gagnant. » 
  
Friday a connu un parcours exceptionnel en tant que représentante du #Polaris2023, 
apparaissant sur la couverture du magazine musical britannique NME, en plus de livrer des 
performances très médiatisées partout dans le monde lors d’événements tels que Pride Toronto, 
Pitchfork Festival CDMX (Mexique), Pukkelpop Festival (Belgique), La Route du Rock 2024 
(France) et End of the Road Festival (Angleterre). Son dernier extrait « To The Dancefloor » est 
sorti le 18 avril. 
  
Le Prix de musique Polaris est décerné chaque année par un jury composé de critiques et 
programmateur·trice·s qui récompensent l’artiste ayant réalisé le meilleur album canadien de 
l’année, sans égard au genre musical ou à la popularité commerciale. L’album gagnant de cette 
année sera dévoilé lors du gala Polaris le 17 septembre 2024 au Massey Hall de Toronto, Ontario. 
L’événement présentera des prestations musicales en direct des artistes en nomination Charlotte 
Cardin, Jeremy Dutcher, BAMBII, Elisapie, DijahSB, NOBRO et TOBi, ainsi qu’une performance 
spéciale de Jordan Miller, chanteur de The Beaches, avec Thunder Queens. 
  
Les billets pour le gala peuvent être achetés dès maintenant sur le site du Massey Hall. 
 



Grâce au soutien du Fonds de la famille Slaight, le Prix de musique Polaris remettra 50 000 $ à 
l’artiste ayant créé l’album canadien de l’année, jugé uniquement sur sa valeur artistique et sans 
considération pour le genre musical ou la popularité commerciale. 

ADMISSIBILITÉ DES ALBUMS 

Les albums admissibles au Prix de musique Polaris 2024 doivent être parus entre le 1er avril 2023 
et le 1er mai 2024. Un jury indépendant composé de membres de l’industrie musicale de partout 
au Canada et des territoires autochtones non cédés adjacents détermine la longue et la courte 
liste. Onze personnes parmi les membres du jury seront ensuite choisies pour faire partie du 
grand jury. Ce grand jury se réunira ensuite pour choisir l’album lauréat du Prix de musique 
Polaris. 

ARTISTES AYANT REMPORTÉ LE PRIX POLARIS 

Les artistes ayant déjà remporté le prix sont Debby Friday (2023), Pierre Kwenders (2022), 
Cadence Weapon (2021), Backxwash (2020), Haviah Mighty (2019), Jeremy Dutcher (2018), Lido 
Pimienta (2017), Kaytranada (2016), Buffy Sainte-Marie (2015), Tanya Tagaq (2014), Godspeed 
You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), 
Caribou (2008), Patrick Watson (2007) et Final Fantasy/Owen Pallett (2006). 
  
ÉVÉNEMENTS DE LA SAISON 2024 DU PRIX DE MUSIQUE POLARIS 
  
11 juin – Dévoilement de la longue liste : la longue liste du Polaris comprend les 40 albums 
sélectionnés qui seront pris en considération pour le prix d’une année donnée. 
  
11 juillet – Dévoilement de la courte liste : à partir de la longue liste de 40 albums, le Polaris 
dévoile les 10 albums finalistes qui seront pris en considération pour le prix d’une année donnée. 
  
17 septembre – Gala Polaris : notre prestigieux événement de révélation des albums lauréats 
propose des performances musicales en direct des artistes figurant sur la courte liste du Polaris. 
L’album lauréat du Prix de musique Polaris est désigné par un grand jury de 11 membres 
provenant du jury élargi du Polaris. 
  
Octobre 2024 – Prix du patrimoine Polaris de la famille Slaight : créée dans l’esprit d’un temple 
de la renommée, cette récompense est à la fois un prix de la critique et une campagne de soutien 
par le public qui célèbre les albums canadiens classiques parus avant la création du Polaris en 
2006. Comme pour le Prix de musique Polaris, les albums candidats et gagnants du Prix du 



patrimoine sont des albums de la plus haute distinction artistique, sans égard aux ventes ou aux 
affiliations. 
  
Nous reconnaissons l’appui financier de FACTOR, du gouvernement du Canada par l’entremise du 
ministère du Patrimoine canadien (Fonds de la musique du Canada) et des radiodiffuseurs privés 
du Canada. 
  
À PROPOS DU PRIX DE MUSIQUE POLARIS 
Le Prix de musique Polaris est un organisme de bienfaisance enregistré et un OBNL qui honore et 
récompense annuellement les artistes ayant créé des albums de musique canadienne de grande 
qualité. Un groupe sélectionné de critiques de musique juge et décerne le Prix sans égard pour 
le genre musical ou la popularité commerciale. 
  
À PROPOS DE CBC/RADIO-CANADA 
CBC/Radio-Canada est le diffuseur public national du Canada. Grâce à notre mandat de 
renseigner, d’éclairer et de divertir, nous jouons un rôle central pour renforcer la culture 
canadienne. En tant que source d’information de confiance au pays, nous proposons un point de 
vue typiquement canadien sur les nouvelles, les affaires publiques et les affaires internationales. 
Notre programmation de divertissement, distinctive et créée par les talents d’ici, rassemble de 
larges auditoires partout au pays. Profondément enracinée dans les communautés, CBC/Radio-
Canada offre des contenus diversifiés en français, en anglais et en huit langues autochtones. Nous 
présentons aussi des contenus en espagnol, en arabe, en chinois, en punjabi et en tagalog, en 
plus des deux langues officielles, par le biais de Radio Canada International (RCI). Nous 
demeurons à l’avant-garde du changement pour répondre aux besoins de la population 
canadienne à l’ère numérique. 
  
À PROPOS DE CBC MUSIC 
CBC Music est le plus important curateur de musique canadienne émergente et diversifiée sur 
toutes ses plateformes et le plus grand diffuseur d’artistes du Canada de tous genres musicaux 
par le biais de la radio, de CBC Listen et de cbcmusic.ca. Nous mettons l’accent sur un vaste 
éventail d’artistes du Canada dans plus de 200 listes de lecture offertes sur CBC Listen, en plus 
de couvrir quotidiennement l’actualité musicale. CBC Music Live présente des captations de 
concerts musicaux réalisés dans toutes les régions du pays. La liste de nos partenaires musicaux 
et événementiels comprend les Prix JUNO, le Prix de musique Polaris, Searchlight, le CBC Music 
Festival, le Canadian Music Class Challenge et Canada Listens. www.cbcmusic.ca 
  
CONTACTS MÉDIAS 
  



Relations médiatiques du Polaris : 
Aaron Brophy 
Communications et relations avec les parties prenantes 
aaron.brophy@polarismusicprize.ca 
  
CBC 
Teaghan Hawke 
teaghan.hawke@cbc.ca 
  
Matériel promo (Logos du Polaris, pochettes d’albums, biographies, photos, audio) : 
polarismusicprize.ca/media  


